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Deltagere:  
Forældre: Camilla Storm (referent), Cathrine, Tenna, Rasmus, Camilla Mehl 
Medarbejdere: Eva, Søren 
Ledelse: Birgitte 
 
Afbud fra: Tove, Kenneth, Katrine, Claus, Ane 

 
Dagsorden:  
 
1. 17.00 (15 min) 

Orientering fra – først velkommen til Tenna 😊 

- ledelse  
Sociale arrangementer i skoleregi er igen OK klassevist. Indendørs arrangementer kræver negativ test som alle 
andre steder. 
Hanne Simonsen er ny pædagog i vuggestuen - hun er startet. Der er også ansat en ny, erfaren lærer - Anders.       
- Forældre 
OBS på pornosøgninger på skole-ipads - kan man filtrere konkrete ord fra? Funktionen ”sikker søgning” er 
uhensigtsmæssig at anvende, da den også blokerer for relevante skoleprogrammer.  
Hvornår kan eleverne får de timer igen, der pt mangler pga. corona?  
Skolen forventer normalt skema fra august igen.  
Hvordan ser det ud med ansøgning om nedsat skoletid i kommende skoleår?  
Der er ikke mulighed for nedsat skoletid i 21/22, og det virker til at være meget svært at komme igennem med 
ansøgningerne i Syddjurs. Der er ønske fra i hvert fald dele af bestyrelsen om, at vi fremadrettet arbejder på 
ansøgninger for nedsat skoletid i 22/23 - i så fald skal vi i gang med arbejdet allerede i efteråret 2021.  
Vi skal være OBS på bevægelse i undervisningen og på at understøttende undervisning også understøtter at 
forebygge elevernes udtrætning i løbet af dagen.  

 
2. 17.15 (30 min) 

Legeplads – orientering om status /opfølgning 
Der er sendt ansøgning til Team Ejendom om flytning af hegnet + faldsand og asfalt til nyt SFO-område. Der er 
endnu ikke kommet svar.  
Flytningen er hegnet er for at imødekomme at SFO-børnene stadig er tæt på huset og ikke mindst toiletterne. Der 
er tænkt i at den nye plads til SFO skal anvendes til fx klatrestativ, trampoliner etc. OG, det er ikke urealistisk at 
finde midler til (noget af) dette inden for rimelig tid.  
Legepladsudvalget har også haft møde. De foreslår en bevarelse af det store hegn, suppleret med et mindre, flytbart 
hegn indenfor mellem børnehave og SFO, så uderummet kan blive mere fleksibelt.  
Kan vi lave en trepunktsplan: Småting (arbejdsdag), mellemting (egenfinansieret) og store ting (Team Ejendom- 
og fondsansøgninger).   
Burde legepladsudvalget være ét samlet udvalg bestående af både pædagogisk personale, bestyrelsesrepræsentanter 
og ledelse?  
Ønskerne for den pædagogiske udformning af uderummet bør komme fra det pædagogiske personale, der skal 
arbejde i og med uderummet. Bestyrelsens rolle kan være at understøtte skolens ønsker, inspirere, hjælpe med 
fondsansøgninger m.v.    
Ledelsen og legepladsudvalget vil mødes for kvalificering af den plan, der foreligger, som vi arbejder videre med. 
Eleverne via elevrådet bør også høres. Ledelsen indkalder.        
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3. 17.45 (30 min) 

Arbejdstidsaftale, lokalaftale og skoleplan 
A20 og den nye skoleplan for kommende skoleår - gennemgang v/Eva og Birgitte  
 

4. 18.15 (30 min - spise) 
Pause 
Tak for mad 
 

5. 18.45 (35 min) 
Kommunikationsprincip – grundig gennemgang. 
      (bilag: princip med indskrevne ændringer fra forrige møde) 
Punktet udsættes til næste møde, hvor vi forhåbentlig er fuldtallige.  

 

- 19.20 (15 min) 
Fælles forældremøde 2021/22 
- fastlæg dato 
en dag (mandag-torsdag i uge 40) 
 
- fastlæg tema (se referat fra forrige møde) 
Tema: Digital dannelse  

( evt. Diggy Wiese koster ca. 10000 kr, for dyrt !),  

Cathrine kontakter Heine Iversen, SSP og laver en teaser til månedsnyt) 

evt et tema 2: Ekstern kommunikation – de gode historier om vores skole til hjemmesiden 
 
- hvem deltager, hvem har teten 

 
6. 19.35 (10 min) 

Fordeling af forældremøder kommende skoleår. 
(lærerne planlægger forældremøde start august, 
 og inddrager bestyrelsesmedlemmet i valg af dato). 
 

Grupperne/klasserne blev fordelt. Byt evt. indbyrdes. 

Vuggestue: Cathrine x2 

Yngste: Katrine eller Ane 

Mellem: Camilla Mehl 

Ældste: Rasmus 

O kl.: Tove 

1 kl: Katrine eller Ane 

2 kl:Kenneth  

3kl:Tove 

4 kl:Camilla Mehl 

5 kl: Camilla S 

6 kl:Tenna 
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7. 19.45 (5 min) 

Nyt fra udvalg/nye udvalg 
- Status fra Lavvu-udvalg 
- Status trafik – parkering 
Ikke noget at berette 

 
 
8. 19.50 (5 min) 

Punkter til kommende møder 
- Italesættelse og dialog om ”Uønsket seksuel opmærksomhed” Et emne som skal drøftes blandt 

personale (planlægges i MED inden fremlæggelse for bestyrelsen) 
- Kronologisk arbejde med øvrige principper 
- Dialog om ”kønnethed” – evt i forbindelse med dialog om ”uønsket seksuel opmærksomhed 
- Flere punkter? 
- Tanker og info om vores SFO - Skal vi rebooste og genopfriske vores SFO ! 

- Se på trivsel -  Er der noget at kigge på i fht udmeldelser fra skolen? 
 

 
9. 19.55 (5 min) 

Evt. 
info: Kalender for næste skoleår skubbes til sommermødet. 
Birgitte fremlægger forslag til mødedatoer. 
Tag en opdateret kalender med, så vi kan drible udenom diverse fødselsdage. 

 
Materialet, der skal arbejdes med på forældremøderne gennemgås på bestyrelsesmødet i august 

Eva tager det til gennemsyn inden. 
 

Næste bestyrelsesmøde er sidste møde inden sommerferien. 
Mødet afholdes i personalerummet og forplejningen bliver a la de vi fik til julemødet. 

 
 
Næste bestyrelsesmøde: mandag d. 21/6 2021   
 
 


